
Styrelsemöte Bäckvä9ens Andra samfällighetsförening 2023-10-16 

Närvarande: Roger Karlsson, Christina Maac~, Ewa Py~, Lars As~löf, 
David Wernersson, Anni~a Wennersten och Åse Källen Warholm. 

§1 Ordförande öppnar mötet 

§2 Tilljusterare valdes Anni~a Wennersten 

§3 Dagordningen läses upp 

§4 Föregående protokoll läses upp 

§5 Ekonomi 

Christina går igenom e~onomin: 

- Redogör för utgifter för underhåll 
- ~ostnaderna för anläggningsbeslutet blev 48.000: - dvs lägre 

än väntat 

§6 Städdag - utvärdering: 

- allt arbete förflöt bra 
- en garageplan har upprättats med Rammande behov 

§7 Elbilsladdning -

- Naturvårdsverket - ansöRan är insRicliad och registrerad den 
9 olitober, med 5 månaders handläggningstid. 

- datum för extrastämma slijuts framåt för att invänta de 
handlingar/underlag som behövs 

- hur ligger vi till - Roger och Lars deltar på mötena med 
el bitsgruppen 

- återkoppla till elbilsgruppen - handläggningstiden är längre än 
förväntad 

§8 Övriga frågor -

- Kontakt med banken - Åse och Christina har haft en förnyad 
banRRontalit för finansiering av elbilsladdning och garagetali. 
Inväntar ett förslag. 

- aaragetak - vi jämför offerter som in~ommit 
- aaragen- panelbyte behöver göras på de tre röda garagen. Vi 

beslutar att börja med 11:an och 10:an under .2024 och 6:an 
2025. Detta arbete görs av oss i Samfälligheten. 



- oasvattenproblematiken - upprepad kontakt tagen med 

kommunen om hur en lösning ska kunna se ut. 

- §9 samfälli9hetsda9en 26 nov- styrelsen deltar i föreläsningar 

digitalt 

§10 Nästa möte 13 nov 

§11 Mötet avslutas 

Sekreterare Ordförande 

'Ll~QQ_ 
Åse Källen Warholm 
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